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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 

 
ZÁPIS č. 2/2024 

zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 07. 02. 2024 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Ján Híveš, PhD., doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., 

prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., prof. Ing. Maximilián Strémy, PhD., prof. Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. 
Ing. Miloš Čambál, PhD., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., doc. Ing. arch. Branislav Puškár, PhD., prof. Ing. 
Vladimír Kutiš, PhD., Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., Ing. Lukáš Šoltés, 
PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, PhD., Ing. Filip Kušnír 

 
TRVALE PRIZVANÍ:    Ing. Martina Reháková, PhD., Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Definitívny rozpis dotácie na rok 2023  
3. Návrh smernice rektora Postup pri vybavovaní oznámení protispoločenskej činnosti na STU  
4. Návrh dodatku číslo 1 smernice rektora číslo 7/2017-SR Vybavovanie sťažnosti na STU  
5. Návrh dodatku číslo 1 smernice rektora číslo 3/2022-SR Vnútorný kontrolný systém STU  
6. Návrh dodatku číslo 3 smernice rektora číslo 7/2016-SR  Vykonávanie finančnej kontroly v STU  
7. Príprava účasti STU na podujatí STARMUS  
8. Rôzne 

8.01 Informácia o kontrolnej činnosti za rok 2023 - prezentácia  
8.02 Aktuálna informácia o stave projektu ACCORD 
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
Rokovanie otvoril rektor. V úvode privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí. Následne informoval o programe 2. zasadnutia Kolégia 
rektora STU. 
 
UZNESENIE: 2.1/2024-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 2. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Definitívny rozpis dotácie na rok 2023 
 
Bod uviedol a prezentoval kvestor.  
Informoval, že ide o úpravy dotácie z dôvodu pridelenia dotácie dodatkami k dotačnej zmluve, interné úpravy rozpočtu a započítanie 
medzifakultných výkonov.  
 
K dokumentu boli predložené písomné pripomienky, ktoré boli akceptované a zohľadnené. 
 
UZNESENIE: 2.2/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo definitívny rozpis dotácie na rok 2023 s pripomienkami. Po zapracovaní pripomienok odporúča predložiť 
materiál na rokovanie AS STU. 
 
K BODU 3:  Návrh smernice rektora Postup pri vybavovaní oznámení protispoločenskej činnosti na STU 
 
Bod uviedol rektor. Prizvaná: Ing. Polášková. 
Materiál predložený v zmysle zákona č. 189/2023 Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 54/2019 Z. z. o ochrane oznamovateľov 
protispoločenskej činnosti od 01.09.2023, ide o rozsiahle zmeny ustanovení § 10 súvisiace s vnútorným systémom preverovania oznámení. 
 
K dokumentu boli predložené písomné pripomienky, ktoré boli akceptované a zohľadnené. 
Rektor doplnil, že ďalšou možnosťou pre podanie oznámenia bude webové sídlo STU. 
 
UZNESENIE: 2.3/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh Smernice rektora „Postup pri vybavovaní oznámení protispoločenskej činnosti na STU“ 
s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky odporúča rektorovi predpis vydať. 
  
K BODU 4:  Návrh dodatku číslo 1 smernice rektora číslo 7/2017-SR Vybavovanie sťažnosti na STU 
 
Bod uviedol rektor. Prizvaná: Ing. Polášková. 
Materiál predložený v zmysle nadobudnutia účinnosti  Organizačného poriadku STU od 01. 01. 2024 a Organizačného poriadku Rektorátu STU 
od 01. 01. 2024. 
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K dokumentu bola predložená písomná pripomienka, ktorá bola vysvetlená priamo na rokovaní. 
 
UZNESENIE: 2.4/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh Dodatku číslo 1 smernice rektora číslo 7/2017-SR Vybavovanie sťažnosti na STU a odporúča rektorovi 
predpis vydať. 
 
K BODU 5:  Návrh dodatku číslo 1 smernice rektora číslo 3/2022-SR Vnútorný kontrolný systém STU 
 
Bod uviedol rektor. Prizvaná: Ing. Polášková. 
Materiál predložený v zmysle nadobudnutia účinnosti Organizačného poriadku Rektorátu STU od 01. 01. 2024. 
 
K dokumentu bola predložená písomná pripomienka, ktorá bola akceptovaná a zohľadnená. 
 
UZNESENIE: 2.5/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh Dodatku číslo 1 smernice rektora číslo 3/2022-SR Vnútorný kontrolný systém STU a odporúča 
rektorovi predpis vydať. 
 
K BODU 6:  Návrh dodatku číslo 3 smernice rektora číslo 7/2016-SR  Vykonávanie finančnej kontroly v STU 
 
Bod uviedol rektor. Prizvaná: Ing. Polášková. 
Materiál predložený v zmysle nadobudnutia účinnosti Organizačného poriadku Rektorátu STU od 01. 01. 2024. 
 
K dokumentu bola predložená písomná pripomienka, ktorá bola akceptovaná a zohľadnená. 
 
UZNESENIE: 2.6/2024-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh Dodatku číslo 3 smernice rektora číslo 7/2016-SR Vykonávanie finančnej kontroly v STU s 
pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky odporúča rektorovi predpis vydať. 
 
K BODU 7:  Príprava účasti STU na podujatí STARMUS 
 
Bod uviedla a prezentovala prorektorka Vitková. 
Konštatovala, že festival sa uskutoční v dňoch 12. - 17.05.2024. Následne krátko informovala o histórii samotného podujatia, ako aj 
pripravovanej prezentácii STU a koordinácii jednotlivých aktivít. 
Pripomenula, že téma bola prezentovaná aj na výjazdovom rokovaní rozšíreného vedenia STU v jeseni 2023 na Táloch. 
V rámci prezentovaného materiálu zároveň poďakovala dekanovi FEI STU, prof. Kutišovi, o súčinnosť a poskytnutie priestorov a prodekanke 
SvF STU, prof. Gajdošovej, za vypracovanie podkladov, konkrétne prehľadnej tabuľky, ktorá predstavuje pomer počtu študentov/percento 
počtu lístkov na jednotlivých fakultách vrátane finančného vyjadrenia.  
 
Na uvedenú tému sa viedla široká, prevažne neformálna diskusia, v rámci ktorej rektor poďakoval prítomným za príspevky. Spolu 
s prorektorkou Vitkovou doplnili, že ostatné univerzity (UK, VŠVU a VŠMU) už memorandum podpísali. 
 
K dokumentu boli predložené písomné pripomienky, ktoré boli vysvetlené priamo na rokovaní. 
 
UZNESENIE: 2.7/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prípravu aktivít v rámci podujatia STARMUS. 
UZNESENIE: 2.7.1/2024-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí so spôsobom financovania aktivít v rámci podujatia STARMUS prostredníctvom fakúlt (okrem FIIT STU) a ÚM STU. 
UZNESENIE: 2.7.2/2024-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s percentuálnym prerozdelením vstupeniek FIIT STU medzi ostatné súčasti STU. 
 
K BODU 8:  Rôzne 
K BODU 8.01: Rôzne/Informácia o kontrolnej činnosti za rok 2023 - prezentácia 
 
Bod uviedol rektor. Prizvaná: Ing. Polášková, poverená vedením ÚVK, ktorá informovala o prehľade vnútornej kontrolnej činnosti za rok 2023, 
konkrétne: 

• finančné kontroly na mieste 

• prešetrenie a vybavenie podaní, ktoré boli/neboli sťažnosťami vrátane prehľadu vybavených sťažností za rok 2023 

• prehľad o nedostatkoch zistených FKM z pohľadu nedodržania zákonov (č. 131/2002, 357/2015, 523/2004, 343/2015, 283/2002, 
431/2002, 552/2003, 211/2000, 176/2004, 71/1967), vyhlášok a interných predpisov 

V závere informovala aj o pláne kontrolnej činnosti na rok 2024 (finančné kontroly na mieste a kontroly plnenia opatrení).  
 
Záverom rektor poďakoval Ing. Poláškovej za prezentáciu a vykonanú činnosť. Zároveň informoval, že po vzájomnej dohode, bude pripravený 
všeobecný prehľad o najčastejšie vyskytujúcich sa nedostatkoch z uskutočnených kontrol, ktorý bude následne dekanom k dispozícii.  
 
UZNESENIE: 2.8.01/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o kontrolnej činnosti za rok 2023. 
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K BODU 8.02: Rôzne/Projekt ACCORD – aktuálna informácia 
 
Bod uviedol rektor. Prizvaný: Dr. Belko, ktorý informoval o súčasnom stave realizácie projektu ACCORD. 
Uviedol, že v súlade s „Usmernením pre prijímateľov k ukončovaniu národných projektov a veľkého projektu“ bola v termíne do 31.12.2023 
ukončená realizácia hlavných a podporných aktivít projektu ACCORD v zmysle podmienok uzatvorenej Zmluvy o poskytnutie NFP. Zároveň 
k uvedenému termínu boli uhradené všetky výdavky spojené s realizáciou projektu. Poskytovateľovi finančnej podpory bola v požadovanom 
termíne predložená záverečná monitorovacia správa. V súčasnosti prebieha proces zúčtovania uhradených faktúr z poskytnutej zálohy za 
vykonané stavebné práce, dodané tovary a služby. Zároveň sa vykonávajú práce v zmysle Manuálu pre informovanie a publicitu. 
 
UZNESENIE: 2.8.02/2024-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o súčasnom stave realizácie projektu ACCORD. 
 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 

 
Kvestor 

• informoval, že pre zefektívnenie procesu schvaľovania rozpočtu bola zriadená pracovná skupina (PS) pre rozpis dotácie (RD) 
o prvé stretnutie PS sa uskutoční dňa 14.2.2024 o 10:30 hod. za účasti členov vedenia, dekanov + prizvaného hosťa/hostí 

(tajomníkov, príp. vedúcich EU), AS STU (JUDr. Zajacová, prof. Chmelko, Ing. arch. Nahálka) a SR STU (Ing. Beljajev, Ing. 
Surmíková Tatranská a Ing. Slezák) 

▪ zastupiteľnosť je možná 
o na stretnutí bude predstavená prvá verzia metodiky, textovej a tabuľkovej časti RD  

V nadväznosti na uvedené rektor konštatoval, že ak by pracovná skupina dospela k všeobecne prijateľnému záveru, definitívny RD by mohol 
byť predstavený na marcovom zasadnutí kolégia rektora. 
 
Prorektorka Vitková informovala o 

• výzve na podporu štipendijného programu z Kórejskej univerzity - fakulty boli vyzvané na nomináciu študentov 
o poukázala na náročné požiadavky - podmienka TOEFL test v zahraničí (nie na SK, ale oficiálne anglicky hovoriacej krajine) - 

požiadala o spätnú väzbu 

• výzve na zapojenie sa študentov do projektu Veľvyslanectve mladých - dôraz na technické vzdelávanie 
o projekt je určený študentom stredných a vysokých škôl.  Súčasťou projektu je aj prezentácia škôl víťazných projektov 
o uzávierka prihlášok a projektov je 15.05.2024 
o ústredná téma pre stredné a vysoké školy: Identifikuj environmentálne, sociálne a spoločenské problémy a navrhni ich 

riešenie  

• výzve MŠVVaM SR v rámci propagácie 3. ročníka projektu štipendijnej schémy pre 3. ročník (Plán obnovy a odolnosti) na účasť na 
pripravovaných mini-veľtrhoch „ALMA MATER 2024 – miesto, kde si nájdeš svoju univerzitu“ 

o aktuálne prebieha nábor študentov (komunikácia s TT, TN, BB, NR, PO, KE BA) - požiadala o reakciu (okrem FEI STU, FCHPT 
STU a MTF STU) 

o dňa 08.02.2024 je potrebné deklarovať záujem, prvé stretnutie je plánované dňa 29.02.2024 

• aktivite v rámci projektu EULiST - organizuje sa podujatie Research Fridays, ktoré je orientované na doktorandov 
o  informácia bude distribuovaná 

• o ponuke z univerzity v Hannoveri - v rámci čerpania finančných prostriedkov zo schémy Erasmus ponuka na účasť spolupracovať v 
oblasti vedy a výskumu (spoločné publikácie, spoločné projekty a pod.)   

 
Prorektor Stanko informoval, že 

• Mgr. Michelková dňa 06.02.2024 zaslala výzvu na predloženie návrhov na udelenie nominácií Cena rektora a Učiteľ roka  
o  návrhy je potrebné doručiť do 28.02.2024 

• sa uskutočnilo zasadnutie Rady športu – rada sa zaoberala o.i. prípravou univerziády a stavom telocviční 
o členovia boli oboznámení aj s uznesením novembrového rokovania AS STU 

 
Prorektor Híveš 

• s ľútosťou konštatoval, že projekt TIK podávaný za STU bol z dôvodu formálnej chyby vylúčený z hodnotenia 
 
Prorektor Strémy 

• zhrnul niekoľko informácií, vrátane úspechov, či pripravovaných aktivít 
a) Projekty - pochvala 
Z aktuálne podaných Horizon Europe projektov nižšie boli v priebehu dvoch týždňov doručené potešujúce správy o troch, je to práca 
a výsledok i financie Rektorátu STU + príslušná fakulta + riešiteľ: 
 1. Pathway to synergies (FCHPT STU, p. Rebroš – WIDEnzyme – 210 tis. € 
 2. Twinning (FEI STU, MTF STU, p. Galik, p. Kutis/p. Behúlová, p. Naď - FreeTwinnEV – 677 tis. € 
 3. Hop On (FEI STU, MTF STU, p. Vavrinský, p. Strémy - NAP-Hop On -  507 tis. € 
Informoval, že sú tam ďalšie minimálne dva projekty, ktoré prešli tresholdom. Nie všetci riešitelia sú však oboznámení s oficiálnym  
výsledkom. 
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Vyjadril presvedčenie, že výsledky reflektujú aj zmenu filozofie projektov a ich podpory na univerzite a fakultách. Ide o spoločný 
úspech, evidentný rukopis a výrazný podiel oddelenia EU projektov (CEPSOT), t.j. riaditeľa PS, Dr. Cuninku a jeho tímu. 

 
b) SPP – poďakoval za vstupy 
Boli poslané témy s kratšou lehotou riešenia (tie predtým boli dlhodobejšie), či už pre študentov alebo výskumné skupiny – budú 
doposlané. Odpovede a vstupy požiadal, ak je to možné, zaslať najlepšie do konca týždňa, resp. skompletizovať v čo najkratšom 
možnom čase (z dôvodu prebiehajúceho semestra). V tejto súvislosti bude plánovaná účasť vedenia SPP na kolégiu rektora, zároveň 
stretnutia s garantmi tém, a študentmi. O termínoch bude informovať. 

  
c) Deň STU v Bruseli – aktuálne sa pripravuje prezentácia STU a vybraných tém - oblastí korešpondujúcich s populárnymi oblasťami a 
výzvami v Horizon EU. Predbežný dátum je 18.04.2024, bude potvrdený a ráta sa aj so zastúpením jedného vedenia z fakúlt. Bude 
informovať. 
 
d) identifikácia duplicít – poďakoval za vstupy, chýba FIIT STU (požiadali o odklad), vzišlo viacero indikácií na možnosť centrálnejšieho 
zastrešenia, či už v ekonomických, personálnych veciach, VO a IT. 
 
e) CEPSIT - audity, otázky EK – je potrebné sa pripraviť na internú verifikáciu nesúladu s cieľom upevniť dodržiavanie jednotného 
postupu vykazovania pre európsku komisiu a súlad dokumentácie s požiadavkami. 
 
f) EULIST a Fridays Night informácia- počnúc 01.03.2024 vždy prvý piatok v mesiaci by sa mali konať online sekcie zamerané na 
vedecké témy a oblasti. 

 
g) Inkubátor - vo finále Central EU Atartup Awards. 

 
Dr. Reháková 

• avizovala návštevu PS SAAVŠ 

• informovala, že niektoré školy už dostali správu na faktické pripomienkovanie, pripomienky by mali byť zaslané obratom 

• konštatovala, že tento rok je potrebné nanovo schváliť ŠP 2. stupňa 
o harmonogram a postup bude nastavený na zasadnutí rady pre VSK, informácie budú poskytnuté v piatok 

 
Rektor 

• poďakoval autorom za vypracovanie a doručenie samohodnotiacej správy modelu CAF. 
 
Predsedníčka UOO STU, doc. Ujhelyiová, informovala, že 

• dňa 06.02.2024 sa uskutočnila výročná odborová univerzitná konferencia na FAD STU - poďakovala za účasť zástupcov vedenia a 
poskytnutie priestorov 

• tento týždeň sa očakáva podpis KZ na rok 2024 
 
Ing. Ďurkovič, riaditeľ CVT STU, 

• informoval o zmenách v cloudových úložiskách, menovite v Office 365 - od 01.02.2024 boli zavedené rovnaké pravidlá ako v Google - 
pre bezplatnú inštanciu Office 365 je limit pre organizáciu 100 TB, pre STU je 50 GB naviac 

• v nadväznosti na uvedené rektor s kancelárkou požiadali riaditeľa CVT o súčinnosť pri úprave personálnych nezrovnalostí v IS STU 
súvisiacich s novým OP R STU a OP STU 

 
Prodekan Šoltés 

• informoval o získaní medzinárodnej akreditácie aj na PhD. štúdium 
 
Dekan Čambál 

• požiadal o vyhlásenie verejnej obchodnej súťaže na predaj budovy na Paulínskej v TT v intenciách rozhovorov s rektorom 

• v rámci bezpečnosti na školách - zaujímal sa, či sa v uvedenej záležitosti pripravujú nejaké kroky/usmernenie, príp. či je to v 
kompetencii fakúlt 

o individuálne kroky je možné vykonať v kompetencii fakulty 
 
Dekan Unčík 

• tlmočil nespokojnosť študentov a zamestnancov so stravovaním v jedálni SvF STU 
o rektor uviedol, že ide o komplexný problém, ktorým sa bude zaoberať kvestor 

• zaujímal sa o preplácanie výdavkov v rámci SASPRO 2 
 
Dekan Kutiš 

• predniesol rovnaký problém so stravovaním ako dekan Unčík 

• bezpečnosť na školách – na FEI STU sa uskutočnilo školenie 
o je snaha urobiť zamestnancom osvetu, v pláne je aj zavedenie turniketov a ďalšie kroky 
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Rektor 

• informoval, že dekanom FEI STU a FIIT STU zaslal žiadosť - ponuku univerzity Zagreb o nomináciu prednášateľa 
o požiadal o predloženie vhodného kandidáta 

 
Dekan Puškár 

• pozval prítomných na podujatie - dňa 15.02.2024 sa od 16,00 hod. do 20,00 uskutoční Noc architektúry a dizajnu 
o predstavuje večernú udalosť, kedy sa celý objekt fakulty zmení na krajinu plnú vystavených ateliérových prác študentov a 

to s hlavným cieľom - ukázať odbornej a širokej verejnosti výsledky tvorby širokého spektra projektov vytvorených na pôde 
fakulty 

 
Dekan Šooš 

• predniesol rovnaký problém so stravovaním ako dekani Unčík a Kutiš 
 
Dekan Gatial 

• predniesol rovnaký problém so stravovaním ako jeho predchodcovia 

• v nadväznosti na zrušenie UVP sa zaujímal o formálny presun/prepis prístrojov a proces formálneho odvolania riaditeľov UVP  
 
Podpredsedníčka AS STU, JUDr. Zajacová, 

• informovala, že dňa 14.02.2024 sa uskutoční zasadnutie P AS STU a dňa 28.02.2024 zasadnutie AS STU 
 
 
Keďže neboli predložené žiadne ďalšie príspevky, rektor poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil 2. zasadnutie Kolégia rektora STU. 
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

Február 14.02.2024 PAS STU 13:00  

28.02.2024 AS STU 13:00  

Marec 06.03.2024 KR STU 09:00  

13.03.2024 PAS STU 13:00  

20.03.2024 VR STU 09:00  

27.03.2024 AS STU 13:00  

 
 
Zapísala: 12.02.2024       Zápisnicu overil: 13.02.2024 
Erika Jevčáková, B.S.B.A., v.r.       prof. Ing. Ján Híveš, PhD., v.r. 
kancelárka STU        prorektor STU 


